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OSIWLE 

1M. cl. MONlWltlAMlRECKIEGO 


Biuro ds. Partycypacji Spolecznej UML 

ul. Piotrkowska 115 

90-430 L6di 

Op in ia Rady Osied la im . 1. MontwiHa-Mireckiego w przedm iocie projekt6w 

zgloszonych na obszarze jej dzialan ia w edycji 2019 r . 

Dzialaj(tc na podstawie § 10 ust. 2 Wymagan,jakie powinien spelniac projekt L6dzkiego 

Budzetu Obywatelskiego stanowi(tcych zal(tcznik do uchwaly Nr VV 199/ 19 Rady 

Miejskiej w Lodzi z dnia 6 marca 2019 r w sprawie okrdlenia wymagan,jakie powinien 
spelniae projekt L6dzkiego Budzetu Obywatelskiego z p6iniejszymi zmianami, Rada 
Osiedla im. 1. MontwiHa-Mireckiego opiniuje zgloszone projekty w spos6b okreslony 

ponizej. 

I. 	 Projekt nr PO 12MM pt.: ,,lakup ksi(tzek i audiobook6w dla czytelnik6w Biblioteki 

Miejskiej Filii nr 23 ." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. kultury RO im. 1. MontwiHa-Mireckiego w Lodzi Rada 

Osiedla opiniuje pozytywnie powyzszy projekt zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 

Miasta Lodzi 2019 / 2020. 

Uzasadnienie 

Opiniowany projekt sprzyja rozwojowi czytelnictwa na Osiedlu, wpisuje si~ w 

propagacj~ idei czytania ksi(tzek jako waznej formy uczestnictwa w kulturze oraz 

zwi~ksza atrakcyjnose lokalnej instytucji kultury. 

~jekt nr P041 MM pt.: ,,Nowy blask starej latarni na Os . Mireckiego." 

Na podstawie posiadanych przez Rad~ OsiedJa informacji projekt nie zostanie 

dopuszczony do realizacji ze wzgl~d6w formalnych. W zwi(tzku z powyzszym Rada 

Osiedla uchyla si~ od zaopiniowania tego projektu. Niemniej jednak projekt ten 
przedstawia duz(t wartose i zdaniem Rady Osiedla powinien bye zrealizowany w innym 
trybie. 



3. Projekt nr P066MMpt.: ,,sygnalizacja swietlna na przejsciu dla pieszych ." 

Po zasiC(gniC(ciu opinii komisji ds. infrastruktury RO im. 1. MontwiHa-Mireckiego, Rada 
Osiedla opiniuje pozytywn ie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 
Miasta Lodzi 201912020. 

Uzasadnienie 

Realizacja przedmiotowego projektu pozytywnie wplynie na poprawC( bezpieczenstwa 
na skrzyzowaniu ul. Srebrzynkiej z AI. Unii Lubelskiej, na kt6rym zdarzaly siC( wypadki 
smiertelne w ostatnich latach. W chwili obecnej istniejqcy pas do skrC(tu w lewo w ul. 
Srebrzynskq powoduje ograniczenie widocznosci dla kierowc6w samochod6w jadqcych 
na wprost wzdluz AI. Unii Lubelskiej i tym samym zwiC(ksza ryzyko potencjalnych kolizji 
z pieszymi i rowerzystami przekraczajqcymi przejscie dla pieszych. Ponadto obecnie 
duzym problem dla kierowc6w skrC(cajqcych z ul. Srebrzynskiej w lewo w AI. Unii 
Lubelskiej jest wlqczenie siC( w ruch tej alei. Budowa sygnalizacji jest jednym ze 
sposob6w na rozwiqzanie tych problem6w. 

4. Projekt nr P067MM pt.: ,,Przebudujmy ul. Prassa - Etap 1." 

Po zasiC(gniC(ciu opinii komisji ds. infrastruktury RO im . 1. MontwiHa-Mireckiego, Rada 
Osied la opin iuje pozytywn ie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 
Miasta Lodzi 2019/2020. 

Uzasadn ien ie 

Realizacja przedmiotowego projektu pozytywnie wplynie na istniejqC<t na osiedlu 
infrastrukturC(. Fragment ul. Praussa objC(ty zakresem przedmiotowego projektu 
przestawia obecnie najgorszy stan techniczny w stosunku do pozostalych , 
wewnC(trznych, osiedlowych ulic. Jest on r6wniez bardzo czC(sto wykorzystywany przez 
mieszkanc6w w celu wydostania siC( z osiedla. Ponadto obecnie funkcjonujqcy spos6b 
parkowania na tym fragmencie ul. Praussa powoduje zagrozenie dla przemieszczajqcych 
siC( po nim pieszych oraz parkujqcych tam samochod6w. Spowodowane to jest 
zwC(zeniem swiatla ulicy przez parkujqce samochody. Uregulowanie kwestii parkowania 
na tej ulicy niewqtpJiwie wiC(c wptynie na rozwiqzanie tych problem6w. 

5. Projekt nr P068MM pt.: ,,Remont chodnika wzdluz Praussa- Etap 1." 

Po zasiC(gniC(ciu opinii komisji ds. infrastruktury RO im. 1. MontwiHa-Mireckiego, Rada 
Osiedla opiniuje pozytywn ie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 
Miasta Lodzi 2019/2020 . 

Uzasad n ien ie 

Realizacja projektu pozytywnie wptynie na poprawC( bezpieczenstwa na tym chodniku, 
a takZe na estetykC( jego wyglqdu. 



-o-:-Projekt ~ r P 124 MM pt.: ,,Nasadzen ia krzew6w i bylin kwitn<tcych przez caly 
sezon na podw6rku osied lowym: u I. Dan ilowskiego 7, AI. Un ii Lubelskiej 18/20." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. zieleni RO im. J. MontwiHa~Mireckiego, Rada OsiedJa 
opin iuje pozytywn ie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego Miasta 
lodzi 2019/2020. 

Uzasadnienie 

Zielen jest istotn<t cz~sci<t krajobrazu osied la. Nasadzenia przystosowane do warunk6w 
lokalnych i ciesz<tce oko mieszkanc6w b~d<t pozytywn<t zmian<t wsp61nej przestrzeni. 

7. 	 Projekt nr P125MM pt.: ,,Piel~gnacja Alei KJon6w Srebrzystych przy ul. 
Jarzynowej." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. zieleni RO im. 1. MontwiHa~Mireckiego, Rada Osiedla 
opin iuje pozytywn ie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego Miasta 
lodzi 2019/2020 . 

Uzasad n ie nie 

U1. Jarzynowa l<tczy osiedle im. J6zefa MontwiHa~Mireckiego oraz Zdrowie-Mania. KJony 
s<t wiekowe i ich piel~gnacja przyczyni si~ do zwi~kszenia walor6w estetycznych oraz 
bezpieczenstwa przechodni6w i kierowc6w . 

8. 	 Projekt nr P 131 MM pt.: "Ograniczanie bezdomnosci zwierz<tt na terenie osiedla 
J6zefa MontwiHy- Mireckiego." 

Rada Osiedla opiniuje negatywnie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu 
Obywatelskiego Miasta lodzi 2019/2020. 

Uzasadnienie 

Projekt ten w spos6b znikorny powi<tzany jest z Osiedlern irn. 1. MontwiHa-Mireckiego. 
Na naszyrn osiedlu nie rna, az tylu bezdornnych zwierz<tt. JeSli zas chodzi 0 zwierz~ta 

domowe to zachodzi w<ttpliwose czy przeznaczenie pieni~dzy publicznych na poczet ich 
sterylizacji nie b~dzie stanowie naruszenia dyscypliny finans6w publicznych. Z tresci 
projektu wynika, ze prawdopodobnie zostal on zlozony przez instytucj~ pochodz<tc<t z 
Balut, kt6ra szuka tr6del finansowania swojej dzialalnosci. Raz<tca jest r6wn iez pomylka 
w nazwie naszego osiedla, kt6ra zdaje si~ potwierdzac przypuszczenie wyrazone w 
zdaniu poprzednirn. Maj<tc na uwadze powyzsze projekt ten nie powinien bye 
dopuszczony do glosowania. 



.. 9. 	 Projekt nr PI55MM pt.: ,,Niwelacja nierownosci na sciezce rowerowej przy ul. 
Drewnowskiej." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. infrastruktury RO im. J. MontwiHa-Mireckiego, Rada 
Osiedla opiniuje negatywnie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 
Miasta Lodzi 2019/2020. 

Uzasadn ien ie 

Projekt dotyezy zadan ia, ktorego realizacja m ialaby si~ odbye poza gran ieam i 

administracyjnymi Osiedla im. J. MontwiHa-Mireckiego. W zwi'tzku z powyzszym ze 

wzgl~dow formalnych projekt nie powinien bye dopuszczony do glosowania w ramaeh 
naszego osiedla. 

10. Projekt nr P I98MM pt.: ,,stojaki na rowery." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. infTastruktury RO im. J. MontwiHa-Mireckiego, Rada 
Osiedla opiniuje pozytywnie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 

Miasta Lodzi 2019/2020. 

Uzasadn ien ie 

Projekt pozytywnie wplynie na wyposazenie osiedla we wskazane w nim obiekty malej 

arehitektury, co do ktorych panuje deficyt. 

11. Projekt nr P 199MM pt.: "Qogi jak nowe." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. zieleni RO im. J. MontwiHa-Mireckiego, Rada Osiedla 
opiniuje pozytywnie powyzszy projekt, zgloszony do Budzetu Obywatelskiego Miasta 

Lodzi 2019/2020. 

Uzasadnienie 

Przyci~cie piel~gnacyjne glogow jest niezb~dnym zabiegiem, aby drzewa odzyskaly 

odpowiedni wygl'td, jak rowniez aby suche gal~zie nie zagrazaly bezpieczenstwu 
przechodn iOw. 

12. Projekt nr P200MM pt.: ,,Ruch to Zdrowie." 

Po zasi~gni~ciu opinii komisji ds. kultury RO im. J. MontwiHa-Mireckiego w Lodzi Rada 
Osiedla opiniuje negatywn ie powyzszy projekt zgloszony do Budzetu Obywatelskiego 

Miasta Lodzi 20 191 2020. 



Uzasad n ien ie 

Rada Osiedla wyraza wlltpliwosc, czy taka forma aktywnosci kulturalnej realizuje 
potrzeby m ieszkanc6w Osiedla. Na jakiej podstawie pomyslodawca tak Slldzi? Po drugie, 
opis projektu bazuje na obiecujllcych, ale niestety og6lnych i nieweryfikowalnych 
sformutowaniach typu: "posiadajllcych swiatowej klasy umiej~tnosci", "u boku 
profesjonalnych artyst6w", "dost~p do sztuki na najwyzszym poziom ie". De facto nie 
wiadomo, jacy artysci i animatorzy zostanll wylonieni na drodze castingu, a przeciez w 
dziedzinie sztuki liczy si~ przede wszystkim sygnatura autorska. Ponadto zdaniem Rady 
Osiedla projekt ten moze pochodzic od instytucji, kt6ra za pomoq otwartej formuly 
Budzetu Obywatelskiego pr6buje znaleic ir6dlo finansowania swojej dzialalnosci. 

Przewod n iCZllCY Rad y Os ied la 
im.1. MontwiHa-Mireckiego 

Rem igiusz Kaczmarek 


